
 

 

OVERLUND SKOLE 

 

SKOLEBESTYRELSEN 

Referat 

MØDEDATO: 25.1.2017 

TID:1700- 19.00. 

STED: Det ny mødelokale 

Referent: Berit Pold 

 

DELTAGERE:  
Anja Amdisen, Heidi Wirenfeldt, Sara Kjær Kristensen, 
Evert Janssen, Berit Pold, Peter Rasmussen, Anders 
Høgenhaug Johnsen. Charlotte Grønning Aaen, Mette 
Stadager Jakobsen. Gitte Lund, Malene Lillethorup 
Nielsen. Berit Stæhr Gregersen. 
Afbud: Christine Bugge 

 

C:\Users\vp7sj\AppData\Local\Microsoft\Windows\INetCache\Content.Outlook\9D4LCC1E\Referat af bestyrelsesmøde 250117.docx Side 1 af 3   
Oprettet den 25-01-2017 17:00:00 

 
 
 Anders bød velkommen til bestyrelsens nye medlemmer Malene, Gitte og Berit S. G. 
 

1. Nyt fra elevrådet/elever 
Elevrådet går snart i gang med en ny trivselsundersøgelse. 
 

2. Forslag organisering af skolebestyrelsen. (AJ) (Bilag) 
(Se bilag) 
Gitte vil gerne opstille dokumentet grafisk i samarbejde med Anders. Et udkast 
tages med til næste bestyrelsesmøde. Der skal være plads til billeder. Gitte tager 
nye billeder af bestyrelsesmedlemmerne til næste møde. Kom gerne i god tid. 
 

3. Udkast til ”nærværsprincip” (PR, BP) (Bilag)  
Vi redigerede i forslaget. Det renskrives og godkendes derefter. Princippet kan 
bruges som udgangspunkt for diskussioner til forældremøder.  
Princippet kunne evt. præsenteres i forbindelse med en event som ”Mobilfri uge”. 
 

4. Orientering om forslag til ny tildelingsmodel på Skoleområdet. (PR) (AJ) 
Peter orienterede om tankerne omkring den nye tildelingsmodel. 
Den nuværende model fordeler pengene efter antal elever og giver en retfærdig 
fordeling af ressourcerne i forhold til elevtal. 
Det nye forslag vil tildele efter klasseantal, og det kan give store udsving i 
økonomien. Der er også indbygget nogle socioøkonomiske faktorer, men de er dog 
ikke så indgribende som de første forslag. 
Overlund Skole er den billigste skole pr. elev i kommunen, og vi ønsker ikke, at 
skulle undvære flere ressourcer. 
 

5. Orientering om arbejdsgruppen ved. Idrætsfaciliteter i østbyen (AJ) (BP) 
Anders orienterede om det første møde i arbejdsgruppen.  
Overlundhallen er udfordret økonomisk i det øjeblik, at skolen flytter. Derfor skal der 
kigges på, hvad der skal ske med idrætsfaciliteterne i området. Der blev foreslået 
forskellige løsningsmodeller for placering af faciliteterne. Vi afventer en politisk 
beslutning. Vi har tydeliggjort, at vi ikke kan transportere elever helt op til 
Overlundhallens nuværende placering, at vi ønsker at bevare helhedsplanens 
tanker omkring fællessamlingsmuligheder, at tidsplanen ikke må skride for 
flytningen samt at en evt. hal ikke skal betales af skolens renovering. 
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6. Skoledagens længde 
Det er nu muligt at forkorte skoledagen ved at reducere den understøttende 
undervisning. Diskussion af fordele og ulemper. 
 
Der skal laves en kvalificering af fordele og ulemper for Overlund Skole, og det skal 
gennemdiskuteres, inden vi tager en endelig beslutning – fakta omkring 
konsekvenserne, hvis vi gennemfører det. 
 

7. Den fremadrettede indsats fra skolebestyrelsen.                                      
Næste skolebestyrelsesmøde er den 28. februar 17.00 til 19.00 og kl.19.00-21 
fælles med Møllehøjskolen. Forslag til kommende datoer og temaer til møderne, 
både det med Møllehøjskolen og i øvrigt, hilses velkommen. 
 
Forslag til kommende punkter: 
- Elevrådets trivselsundersøgelse 
- Skoledagens længde 
- Strategimøde – hvad vil vi som bestyrelse? 
- Boden - nudging 
Kommende datoer: 28/2, 5/4, 3/5, 7/6 
 

8. Nyt fra skolen. 
Vi havde en rigtig god juleafslutning i Domkirken, som vi håber på at kunne gentage 
næste år. 
Valgfagsperioden er slut, og de nye hold er startet. Planlægningen er så småt i 
gang til næste år. 
Medarbejderrepræsentanterne er begge fra udskolingen, men de vil prøve at 
komme rundt og få input fra de øvrige afdelinger. 
 

9. Meddelelser. 
Dialogmøde om ny tildelingsmodel den 30.1 kl. 17.30 til 20.00 for 
skolebestyrelsesformænd og næstformænd.  
Vi har ansat lærer i indskolingen Louise Michelsen samt pædagog Ditte Tornvig 
Christophersen i SFO´en. 
 

10. Evt. 
Boden blev diskuteret. Gitte vil gerne tage kontakt til Mercantec for at høre 
nærmere om et alternativt tilbud. 
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